
  

Jaarverslag 2022 

 

1. Algemeen 
 
 
Zoals gewoonlijk geeft dit jaarverslag inzicht in de diverse activiteiten van de 
Ouderenvereniging Almelo (OVA) van het afgelopen jaar.  
 
Corona heeft in 2022 minder invloed gehad op de leden en op de activiteiten van de OVA 
dan de twee jaren daarvoor. Alleen aan het begin van het jaar mochten we nog niet met 
grote aantallen bij elkaar komen.  
De activiteiten zijn in 2022 dan ook weer goed op gang gekomen met als hoogtepunt het 
Event in oktober.  
 
Het bestuur kijkt dan ook met voldoening terug op een goed jaar. We hebben veel 
activiteiten kunnen organiseren en veel nieuwe leden kunnen inschrijven;  zij worden 
vooral aangetrokken door de vele leuke en interessante activiteiten die we organiseren. 
 
De positie van senioren staat nog steeds onder grote druk door alle veranderingen die zich 
in de samenleving afspelen. Als OVA willen we de belangen van onze leden - maar 
eigenlijk van alle senioren in Almelo - zo goed mogelijk behartigen.  
 
 

2. Belangenbehartiging 
 
Er zijn helaas nog steeds problemen waar senioren tegenaan lopen. In Almelo werkt de 
OVA voor de belangenbehartiging samen met de andere ouderenbonden in de COSBO  
(een koepel van samenwerkende ouderenbonden in Almelo) . 
Het betreft hier voornamelijk de collectieve en individuele belangenbehartiging;  voor de 
individuele belangenbehartiging wordt gebruik gemaakt van o.a. onafhankelijke 
cliëntondersteuners ( voorheen VOA’s);  zij adviseren en ondersteunen bij individuele 
vragen op het gebied van bijvoorbeeld huisvesting, mobiliteit, zorg, financiën  en sociaal 
contact of eenzaamheid. 
 
Bij het invullen van het belastingformulier kan een beroep gedaan worden op de HUBA’s, 
(de Hulp Bij Aangifte).   Het zijn goed opgeleide vrijwilligers die kunnen ondersteunen bij 
eenvoudige aangiftes.  
 
Landelijk is de OVA aangesloten bij de FASv, de Federatie van Algemene 
Seniorenverenigingen; de FASv maakt weer deel uit van de Landelijke Koepel 
Gepensioneerden. 
Zowel de COSBO, de FASv als de Koepel Gepensioneerden hebben hun eigen websites, 
waarop veel informatie te vinden is. Ook de diverse nieuwsbrieven zijn zeer informatief. 

 



 
 

3. Activiteiten  
 
In 2022 zijn wederom allerlei activiteiten georganiseerd, deels in het Huis van Katoen en 
Nu en deels op locatie.   
In COSBO-verband kon dit jaar de Zomerschool wel doorgaan, de infomarkt senioren 
moest helaas i.v.m. de weersomstandigheden worden afgelast. 
De activiteiten worden bekend gemaakt via lokale en regionale media, website, Facebook, 
e-mails en via het SeniorenJournaal.  
 
Bezoekdienst.  
 
Louise Paerel regelt de bezoekjes aan onze jubilarissen en langdurig zieken. Leden, die 
80, 85, 90 of ouder worden, kunnen nu een bezoekje en bloemetje van Louise 
verwachten. Ook leden die in het ziekenhuis hebben gelegen worden, indien gewenst,  na 
afloop thuis bezocht. Het is belangrijk dat ernstig zieke leden worden aangemeld bij de 
secretaris, zodat zij bezoek van Louise kunnen krijgen. 
 
Activiteitencommisie 

De OVA kent een zeer actieve activiteitencommissie. Zitting hebben Cobi Noordhoff, Ans 
Ardesch, Louise Paerel, Hilly van Stuivenberg, Regina Scholte en Coby de Boer . Ook in 
2022 hebben deze dames een zeer gevarieerd programma aangeboden aan de leden van 
onze vereniging. Leden van de andere ouderenbonden maken ook veelvuldig gebruik van 
het aangeboden programma. 

 
Levenskunst 55+ 
Het Huis van Katoen en Nu. 
 
Na de eerste maanden met nog een beperkte “lock down”  konden de activiteiten in het 
Huis van Katoen en op locatie weer doorgegaan.  
Een greep hieruit: museumweek: Stedelijk museum Almelo, Stedelijk museum in Assen 
met de museumbus van de Postcodeloterij, een bezoek aan Zutphen met een boottocht, 
een opfriscursus van VVN, bloemschikcursussen, een  Indische ochtend met maaltijd, 
fietstochten, boerengolf met daarnaast natuurlijk de terugkerende activiteiten als de 
inloopochtenden, Toafelproat over Heracles en de ROC lunch.  
Hebben  leden een leuk idee voor een activiteit of zo, daarvoor hebben wij de ideeënbus. 
Alle leden kregen een felicitatiekaart op hun verjaardag. 
 
Event 

In 2022 bestond de OVA 10 jaar. Op 18 oktober is er in Hof88 een Event georganiseerd 
met het thema ”Waar word je gelukkig van”. Om 13.30 uur  was de ontvangst met 
koffie/thee met een versnapering met daarop het nieuwe OVA logo.  
De middag werd aan elkaar gepraat door Willem van Dooren. Er werd een voorstelling 
gegeven door Hans Visser en Irena Filoppova met “Hollandse streken”, een programma 
met muziek en prachtige dia’s en er was een expositie van eigen kunstenaars onder het 
motto “Schatgraven in eigen tuin”.  Na de pauze trad de gelegenheidsband van de OVA op 
met bekende liedjes, die enthousiast werden ontvangen. De middag werd afgesloten met 
een stamppotbuffet. Een zeer geslaagde middag. Het Event was toegankelijk voor alle 
ouderen, ook voor degene, die niet lid waren van de OVA. 



 

 

Lunchbijeenkomsten in het ROC van Twente . 

Op een vast tijdstip, 1x per maand, kunnen leden naar het ROC van Twente voor een 
lunch. Het is een leuke manier om elkaar te ontmoeten. Na de zomervakantie waren er 
weer gezellige lunches, de deelnemers betalen hun eigen lunch. Deze ontmoeting van 
onze leden en die van de andere bonden wordt zeer enthousiast bezocht en we moeten 
helaas regelmatig mensen teleurstellen omdat het volgeboekt is.  
 
De Eindejaarsbijeenkomst   
 
De eindejaarsbijeenkomst heeft dit jaar niet plaatsgevonden, omdat de OVA na het grote 
EVENT, begin januari aan de beurt was om de nieuwjaarsbijeenkomst van de COSBO te 
organiseren en dat zou dan erg kort op elkaar zijn. 
 
De organisatie van het jaarlijkse kerstdiner voor eenzame ouderen 
 
Het Nationaal Ouderenfonds heeft aan de OVA gevraagd om ook dit jaar de organisatie op 
zich te nemen, er is in 2022 gekozen voor een kerstpakket. Doelgroep: 90 jarigen. 
 
COSBO Zomerschool 
 
Ook in 2022 was er weer ruimte voor de Zomerschool. Het was weer een doorslaand 
succes met vele leuke activiteiten, zoals museumbezoek met lunch, bezoek tuinen met 
een lunch, waar de mensen fietsend of per auto naar toe konden, insectenhotel maken bij 
het Natuurhus, waardoor veel mensen ook kennis maakten met de activiteiten daar en nog 
meer. Er was veel animo, waardoor mensen op wachtlijsten geplaatst moesten worden. 
Het was weer een gezellige activiteit en de mensen verheugen zich weer op het komend 
jaar. 
 

4. Vrijwilligers. 
 

Wat is een vereniging zonder vrijwilligers? Natuurlijk is dat een retorische vraag, want 
vrijwilligers zijn de handen en voeten van de organisatie. Je moet er niet aandenken dat er 
geen vrijwilligers meer zijn. Wij zijn blij dat er ongeveer 35 vrijwilligers zijn die zich 
belangeloos bij de OVA inzetten als bestuurslid, lid van de activiteitencommissie, 
bezorgers van het seniorenjournaal, als HUBA of anders. Dit jaar kunnen  wij ze in het 
begin van 2023 weer de gebruikelijke lunch aanbieden en met een cadeaubon verrassen. . 

 
5. Ledenbestand 

 
Het ledenbestand vertoonde dit jaar weer een stijging. We denken dat dit vooral komt door 
het uitgebreide aanbod van activiteiten en omdat de locatie van de binnenactiviteiten erg 
centraal ligt ( Huis van Katoen en Nu). We mochten 51 nieuwe leden inschrijven. 
We hebben in 2022 helaas ook afscheid moeten nemen van 17 leden, vooral van leden 
die zijn overleden of werden opgenomen in een verpleeginrichting. 
Eind december 2022 telde de OuderenVereniging Almelo  325 leden. Met de nieuwe leden 
werd tijdens een gezellige bijeenkomst kennis gemaakt en informatie gegeven over de 
activiteiten van de OVA.  
 
 



 

6. COSBO SeniorenJournaal 
 

Het was het achtste jaar dat we een gezamenlijk blad het “SeniorenJournaal” met de KBO 
en de PCOB, onder de vlag van de COSBO, hebben uitgegeven. Mede dank zij OVA-
hoofdredacteur Roel Dragt hebben we de beschikking over een kwalitatief goed 
informatieblad. Maar onze ambities zijn groot en dus wordt er voortdurend gewerkt aan 
kwaliteitsverbetering van het SJ. We hebben hiermee een prachtig informatieblad voor de 
seniorenleden van onze bonden. Het is belangrijk dat er een goed communicatiemiddel is 
waarmee we de leden op de hoogte kunnen houden van allerlei bijzonderheden.   
  
Je kunt wel een mooi blad hebben, maar als er geen bezorgers zijn, dan schiet je nog niet 
zoveel op. Leo Aretz heeft in 2022 de coördinatie van de bezorging gedaan, aan het eind 
van het seizoen heeft hij i.v.m. gezondheidsredenen moeten stoppen. Een nieuwe  
distributeur wordt ingewerkt.  Er zijn ongeveer 15 bezorgers. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
 

7. OVA-media  
 

We gebruiken bij de OVA diverse middelen om contact te onderhouden met onze leden. 
De website is de kern van de OVA-informatie: www.ouderenverenigingalmelo.nl. 
Daarnaast werken we met Facebook;  de OVA-pagina wordt goed bekeken.  
Ook maken we steeds meer gebruik van e-mails. Ongeveer 70% van onze leden heeft 
een e-mailadres. Uiteraard zorgen we er voor dat alle leden schriftelijk geïnformeerd 
worden over onze activiteiten, hetzij per brief, hetzij via het SeniorenJournaal. Maar we 
ondersteunen de e-mail-bezitters extra door ze herinneringen te sturen. Zo nu en dan 
maken we een flyer of folder met extra informatie, deze worden dan veelal met het 
SeniorenJournaal bij de leden thuisbezorgd. 

 
 

8. COSBO 
 
In de COSBO werken we in Almelo samen met de KBO en de PCOB. De COSBO houdt 
zich vooral bezig met de gezamenlijke belangenbehartiging, op het terrein van wonen, 
mobiliteit en zorg en welzijn.  
De COSBO is aangesloten bij Almelo Sociaal (het platform voor het sociale domein in 
Almelo) en heeft daarmee toegang tot de VOA’s (vrijwillige ouderenadviseurs) en tot het 
beleidsterrein van de WMO-adviesraad. 
In COSBO-verband worden belangrijke activiteiten uitgevoerd: 

a. De Zomerschool voor senioren 
b. De thema- en voorlichtingsbijeenkomsten 
c. De VOA’s en HUBA’s  
d. Het COSBO Platform heeft in november een symposium georganiseerd over Wonen 

en Zorg. 
e. Het SeniorenJournaal als gezamenlijk verenigingsblad 
f. Een infomarkt voor Senioren. 

 
 
 
 
 
 
 



 
 

9. Ledenvergadering en  bestuur 
 

Op 12 april 2022 vond een ledenvergadering plaats.  
Hierin werden de financiële jaarrekening 2021 en het inhoudelijk jaaroverzicht 2021 
vastgesteld.  
Henk Snoeijer werd voor de volgende 2 jaar benoemd als voorzitter van de OVA en Hans 
Buijs werd herbenoemd als penningmeester. 
Henk Stapper, medeoprichter van de OVA, trad af als bestuurslid; door zijn vele 
verdiensten voor de OVA werd hij met algemene stemmen benoemd tot erelid.  
 
Omdat het bestuur veel waarde hecht aan goede onderlinge contacten werd de 
vergadering voorafgegaan door een  gezamenlijke Indische lunch in de Kouwe. 
Tijdens de jaarvergadering werd ook het nieuwe logo van de OVA gepresenteerd. Dit werd 
met veel complimenten van de leden enthousiast ontvangen. 
 
Het bestuur komt maandelijks bijeen en het DB (dagelijks bestuur) zo vaak als nodig. 
Belangrijke agendapunten waren onder meer: 
 

a. De activiteiten 
b. Belangenbehartiging 
c. OVA-media (website, facebook, informatieboekje en dergelijke) 
d. De AVG, de privacywet 
e. Verwelkomen nieuwe leden 
f. Financiën 
g. COSBO. 

 
Per 31 december 2022 bestaat het bestuur uit de volgende leden: 

Henk Snoeijer, voorzitter 
Florieke Schmal, 1e secretaris 
Henk Kloosterhof, 2e secretaris  
Hans Buijs, penningmeester 
Cobi Noordhoff, lid 
Roel Dragt, lid  

 
De ledenadministratie van de vereniging is in handen van Joke van der Klis. Joke houdt de 
ledenadministratie bij en zorgt er tevens voor dat de leden met een e-mailadres voor de 
diverse activiteiten informatie krijgen.  De ledenadministratie is ook de basis voor de 
incasso van de contributies en voor de verspreiding van het Senioren Journaal. 

 

 

 

 


